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Miskolc Megyei Jogú Város 
Roma Nemzetiségi Önkormányzata 
 
819.024-11/2018. 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült:  Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának 2018. szeptember 26. 

napján 08.30 órai kezdettel tartott testületi üléséről, a Polgármesteri Hivatal Jogi és 
Igazgatási Főosztály tárgyalójában.  

 
Jelen van:  Váradi Gábor elnök, Gulyás Ferenc elnökhelyettes, Bozik János és Lakatos Ernő testületi tag 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala részéről:  
Dr. Hajdu-Harsányi Zoltán jogi ügyintéző a jegyző képviseletében, Hegedűsné Asztalos Ildikó pénzügyi 
ügyintéző, Szántóné Pásztor Ibolya számviteli ügyintéző, Sipos Melinda önkormányzati ügyintéző 
 
 
Váradi Gábor elnök: Köszönti a Hivatal dolgozóit és a kollégáit. Megállapítja, hogy a Testület 4 
képviselője megjelent, a testületi ülés határozatképes, amelyet megnyit. Jegyzőkönyvvezetőnek felkéri 
Sipos Melindát, jegyzőkönyv-hitelesítőnek Gulyás Ferencet.  
Mielőtt rátérne a napirendi pontok tárgyalására szomorú kötelezettségének tesz eleget. Tájékoztatja a 
megjelenteket, hogy hosszan tartó súlyos betegségben augusztus közepén elhunyt Burai Aladár, a miskolci 
roma közélet egyik kiemelkedő alakja. A rendszerváltozás után tagja volt a nagy testületnek, illetve később 
pedig a Roma Nemzetiségi Önkormányzatnak is. Ő volt az első olyan közgyűlési tag, aki a kompenzációs 
listának köszönhetően tagja volt a Közgyűlésnek, illetve 3 cikluson keresztül tagja volt a cigány 
önkormányzatnak. Kéri a megjelenteket, hogy egy fél perces néma csenddel adózzanak a tisztelete előtt. 

 
/A megemlékezést követően folytatódik az ülés./ 

 
Váradi Gábor elnök: Ismerteti a napirendi pontokat, amelyek előzetesen kiküldésre kerültek a 
Képviselő-testület tagjai számára. Kéri, hogy szavazzanak a meghívó szerinti napirend elfogadásáról. 
 

A Testület 4 igen szavazattal elfogadta az ülés napirendjét. 
 

Napirendi pontok: 
 
1. Javaslat a 2018. nyári időszak eseményeiről szóló beszámoló elfogadására 
 Előterjesztő: Elnök 
 
2.  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata 2018. évi 

költségvetésének I. féléves módosítására 
 Előterjesztő: Elnök 
 
3. Javaslat a 2018. évi őszi-téli programokkal kapcsolatos döntések meghozatalára 
 Előterjesztő: Elnök 
 
4. Javaslat a Karácsonyi Gyertyaláng – 2018. programsorozathoz kapcsolódó döntések 

meghozatalára 
 Előterjesztő: Elnök 
 
5. Egyebek 
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1. napirend: Javaslat a 2018. nyári időszak eseményeiről szóló beszámoló elfogadására 
 
Váradi Gábor elnök: A nyáron, az előző évekhez hasonlóan próbálták egy picit tartalmassá tenni a 
fiatalok számára a nyári elfoglaltságot, ennek kapcsán – a települési önkormányzat hathatós segítségével, 
Polgármester Úr támogatásával – sikerült megszervezniük az Esélynövelő nyári tábort. A szervezése 
nehézségekbe ütközött, hiszen az előzetes tervek alapján Tiszalúc lett volna a helyszín, azonban különféle 
okok miatt ott az esemény már nem kerülhetett megrendezésre, aznap szerezni kellett egy másik 
táborhelyet, aminek a helyszíne Égerszög lett, ami Perkupától 7-8 km-re található. Az előzetes tervekhez 
képest ez körülbelül 200.000 Ft-tal növelte meg a tervezett költségeket. A nyári táborban összesen 57 
gyermek vett részt, illetve 12 kísérő, valamint középiskolás önkéntesek, akik nyári gyakorlatként segítették 
a munkát. A nyári tábor tematikája természetesen a világbajnokság idején nem is épülhetett volna másra, 
mint a focira. Kegyes volt a táborozókkal az időjárás, csupán egy viharos éjszaka volt a tábor ideje alatt, 
de úgy gondolja, ettől függetlenül a gyerekek nagyon jól érezték magukat, a táborozók visszajelzései is ezt 
mutatták. Idén sok olyan gyermek is részt tudott venni a táborban, akinek még soha nem volt ilyenre 
lehetősége.  
A nyáron az elmúlt évekhez hasonlóan szerveztek a gyerekeknek Kispályás Labdarúgó Kölyök Kupát, az 
Avasi Városi Sport Központban, 7 csapat részvételével. Elsősorban azokról a településrészekről, ahol 
nagy számban laknak nehézsorsú roma gyerekek. A gyerekeket busszal utaztatták le a program 
helyszínére, ahol a sport mellett főzéssel egybekötött kikapcsolódás is volt a nyári integrációs 
programsorozat során. Terveztek kirándulásokat, amiket sajnos nem tudtak megvalósulni.  
Nyáron, az iroda nyitvatartása ugyanúgy zajlott, ahogy az mindig is szokott, csupán egy héten át volt 
szünet, amikor a nyári táborban voltak.  
Elmondja továbbá, hogy önkormányzatuk focicsapata folyamatosan a városi bajnokságban küzd, nagyon 
büszkék rájuk. 
Megállapítja, hogy a beszámolóval kapcsolatban kérdés nem hangzott el. Kéri, szavazzanak az elmúlt 
időszakról szóló szóbeli beszámoló elfogadásáról. 
 

A Testület 4 igen szavazattal elfogadta a szóbeli beszámolót és az alábbi 
határozatot hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
RO-23/2018.(IX.26.) határozata: 
 
Tárgy:  2018. nyári időszak eseményeiről beszámoló 
 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 2018. nyarán 
az alábbi programokat szervezte, tevékenységeket folytatta: 

  Nyári táboroztatás Égerszögön, 
 a Kispályás Labdarúgó Kölyök Kupa megszervezése, 
 Labdarúgó Csapat bajnoki mérkőzései, 
 nyári iroda működése. 

 
2. A Képviselő-testület megismerte az elnök által nyújtott beszámolót, annak tartalmával egyetért és 
elfogadja azt. 
 
Felelős:   Elnök 
Határidő:   azonnal 
 
 
Váradi Gábor elnök: Megemlít még egy fontos nyári eseményt, a Nemzetiségi Horgászversenyt is, amit 
már nem első alkalommal szerveznek meg a miskolci nemzetiségi önkormányzatok. Idén a Csorba-tónál 
került megrendezésre, rendkívül jól érezték magukat. Büszke továbbá arra is, hogy a versenyen második 
helyezést értek el. Kéri, szavazzanak a beszámoló elfogadásáról, valamint arról, hogy a felmerülő 
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költségeket a 2018. évi költségvetésből biztosították. 
A Testület 4 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az alábbi határozatot 
hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
RO-24/2018.(IX.26.) határozata: 
 
Tárgy:  Nemzetiségi Horgászversenyről beszámoló  
 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 2018. nyarán 
részt vett a Nemzetiségi Horgászversenyen a Csorba-tónál. 
 
2. A Képviselő-testület a program során felmerülő költségeket a 2018. évi költségvetésből biztosította.  
 
Felelős:   Elnök 
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:    azonnal 
 
 
Váradi Gábor elnök:A nyári időszakhoz tartozik az is, hogy 2018. szeptember 9-én Máriapócson jártak 
zarándoklaton. Már körülbelül 10 éves múltra visszatekintő program ez önkormányzatuk életében. Idén 
is 3 busszal, körülbelül 150 fővel vettek részt a város különböző részeiről ezen a lelki feltöltődésen. 
Javaslata, hogy szavazzanak a beszámoló elfogadásáról, valamint arról, hogy a program során felmerülő 
költségeket a 2018. évi költségvetésből biztosították. 
 

A Testület 4 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az alábbi határozatot 
hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
RO-25/2018.(IX.26.) határozata: 
 
Tárgy:  Máriapócsi zarándoklat 
 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 2018. 
szeptember 9. napján Máriapócsra buszos zarándoklatot szervezett. 
 
2. A Képviselő-testület a program során felmerülő költségeket a 2018. évi költségvetésből biztosította.  
 
Felelős:   Elnök 
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:    azonnal 
 
 
 
2. napirend:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata 2018. évi 

költségvetésének I. féléves módosítására 
 
Váradi Gábor elnök: Örömmel tájékoztat mindenkit, hogy sikerült kiegyenlíteniük azt a tartozást, amely 
az elmúlt időszakban jelentős nehézséget okozott a működésükkel kapcsolatban, ez pedig nem más, mint 
a Holding felé az a közel 600 ezer forintos költség, ami körülbelül 3 éves felhalmozódás volt. Elsősorban 
az adománygyűjtő pontnak a költségei voltak ezek, amelyek az elmúlt hetekben kifizetésre kerültek, tehát 
ezzel kapcsolatos tartozásuk már nincs.  
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Az elmúlt időszakban 13 szövetkezettel kötöttek együttműködési megállapodást, ebből 10 teljesítette a rá 
eső kötelezettséget, míg hárommal kapcsolatban egyeztetés szükséges. Ez azért fontos, mert az innen 
származó bevétel minden év január 30-án meg fog érkezni, tehát ez egy plusz bevételt jelent majd a jövő 
évben is számukra. Továbbá, ami jelentős tételt tesz ki a 2018. I. féléves költségvetésében, az a 
közfoglalkoztatottak támogatása, annak az előirányzata és a meglévő költségei.  
Köszönetet mond minden munkatársnak, valamint a Hivatal dolgozóinak, akik segítséget nyújtanak 
önkormányzatuk számára az elvégzendő feladatokban.  
Szerepel az anyagban egy előirányzati adat, amit nem ért. 
 
Hegedűsné Asztalos Ildikó: Tájékoztatja a Testületet, hogy ami az előterjesztésben szerepel, az 2018. 
június 30. napjáig beérkezett bevételeket tartalmazza, ami alapján kerültek lebontásra a tervezett kiadások.  
 
Váradi Gábor elnök: Megköszöni a kiegészítést.  
Megkérdezi, hogy van-e kérdés, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatosan. Megállapítja, hogy nincs, kéri, 
hogy szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 
 

A Testület 4 igen szavazattal elfogadta az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
RO-26/2018.(IX.26.) határozata: 
 
Tárgy:  Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata 2018. évi 

költségvetésének I. féléves módosítása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testülete a „Javaslat Miskolc 
Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata 2018. évi költségvetésének I. féléves 
módosítására” című előterjesztést megtárgyalta és az alábbi határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete a RO-4/2018. 
(II.22.) határozatát az alábbiak szerint módosítja: 
 
1. A határozat 2. pontja az alábbiak szerint módosul: 
 

„2. A módosított költségvetés bevételei és kiadásai 
 

2.1. A Nemzetiségi Önkormányzat képviselő-testülete a 2018. évi módosított költségvetését 
      12.094.266 Ft Költségvetési bevétellel 
      17.245.912 Ft Költségvetési kiadással 
        5.151.646 Ft Költségvetési egyenleggel 
 Ebből:      5.151.646 Ft működési egyenleggel 
 
állapítja meg. A képviselő-testület a működési egyenleget belső forrás bevonásával, előző évi 
költségvetési maradvány igénybevételével 5.151.646 Ft összegben finanszírozza.” 

 
2.  A határozat 2.2., 2.3., 2.4. és 2.5. pontjainak mellékletei az alábbiak szerint módosulnak: 

A határozat 1. melléklete helyébe e határozat 1. melléklete lép.   
A határozat 2. melléklete helyébe e határozat 2. melléklete lép.   
A határozat 3. melléklete helyébe e határozat 3. melléklete lép.   
A határozat 4. melléklete helyébe e határozat 4. melléklete lép.   
 

3.  A határozat módosítással nem érintett pontjai változatlanul hatályosak. 
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4.  A költségvetési határozat 2018. szeptember 27. napján lép hatályba. 
 
Felelős:    Elnök  
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:    azonnal 

/A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
 
3. napirend:  Javaslat a 2018. évi őszi-téli programokkal kapcsolatos döntések meghozatalára 
 
Váradi Gábor elnök: Elmondja, hogy az őszi programokkal kapcsolatban, amit fontosnak tart 
megemlíteni, hogy 2008. november 3.-án volt a romák sérelmére elkövetett gyilkosságsorozat, amit a 
Miskolci Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2010-ben emléknappá nyilvánított. Az idén 10 éves 
évfordulója lesz ennek a szomorú eseménynek. Előző ülésükön már beszéltek is arról, hogy egy ezzel 
kapcsolatban egy emléktáblát szeretnének elhelyezni. Gulyás Ferenc elnökhelyettest bízták meg ennek a 
szervezésével, lebonyolításával, hogy november 3-án ezt az emléktáblát az irodájuk falára elhelyezhessék. 
Megkéri Gulyás Ferencet, röviden mondja el a terveket ezzel kapcsolatban.  
 
Gulyás Ferenc elnökhelyettes: Elmondja, hogy a roma gyilkosságokkal kapcsolatban egy nagyobb 
emléktáblát terveznek kihelyezni. Azt tervezik, hogy azok az évszámok, települések szerepeljenek a táblán, 
ahol megtörténtek ezek a sajnálatos események.  
 
Váradi Gábor elnök: Tudomása szerint 1x1 méteres márványtábláról van szó. Fontos még leegyeztetni, 
hogy az épületen belülre vagy kívülre szeretnék elhelyezni a táblát. Mert mindkettő esetben más-más 
előkészület szükséges. Abban biztosak, hogy november 3-án, ünnepélyes keretek között történne az 
avatás. 
 
Sipos Melinda: Felhívja a Testület figyelmét, hogy amennyiben az épületen kívülre kívánják elhelyezni 
az emléktáblát, mindenképp utána kell nézni a lehetőségeknek, hogy az Önkormányzat Kulturális 
Bizottságának szükséges-e tárgyalni, jóváhagynia. Tehát a kinti elhelyezés bonyolultabb folyamat, és 
fontos az alapos utánajárás. 
 
Váradi Gábor elnök: Köszöni a tájékoztatást. Az esetleges nehézségek ellenére is ismételten felkéri 
Gulyás Ferenc elnökhelyettest, hogy járjon utána, milyen szükséges procedúrák kell, hogy megelőzzék az 
eseményt. Számukra mindenképpen fontos, hogy legyen egy maradandó emléke is a megemlékezésnek. 
Kéri, hogy szavazzanak az emléktábla elkészítéséről, valamint arról, hogy az ezzel kapcsolatos költségeket 
a 2018. évi költségvetésből biztosítják.  
 

A Testület 4 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az alábbi határozatot 
hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
RO-27/2018.(IX.26.) határozata: 
 
Tárgy: Roma gyilkosságsorozat áldozataira megemlékezésül emléktábla készítése 
 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testülete emléktáblát készít 
a 2008. november 3-i, a romák sérelmére elkövetett gyilkosságsorozat áldozatainak emlékéül. 
 
2. A Képviselő-testület a felmerülő költségeket a 2018. évi költségvetésből biztosítja.  
 

Felelős:    Elnökhelyettes 
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:    azonnal 
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4. napirend:  Javaslat a Karácsonyi Gyertyaláng – 2018. programsorozathoz kapcsolódó 
döntések meghozatalára 

 
Váradi Gábor elnök: A tavalyi évben Lakatos Ernő képviselőtársa volt megbízva ennek a programnak 
a szervezésével, szeretné, ha ezéven is így lenne. Jónak látná, ha egyeztetéseket folytatna annak érdekében, 
hogy Kriza polgármester úr védnöki szerepkört töltsön be.  
A programsorozat a terveik szerint 2018. november 15. és 2019. január 5. közötti időintervallumot ölelne 
fel. Szeretnének egy adománygyűjtő központot felállítani, november 15-től december 31-ig. Gyermek 
programokat is szerveznek, a téli szünet december 21-én kezdődik, ehhez igazítják a programokat, 
továbbá ételosztásokat terveznek a város különböző pontjain.  
Kérdése, hogy kíván-e valaki kiegészítést tenni a programsorozat terveivel kapcsolatban. 
 
Lakatos Ernő: Az egyeztetések már folynak, konkrétumokat még egyelőre nem tud mondani.  
Természetesen egyetért abban Elnök Úrral, hogy ezt a hagyományos programjukat mindenképpen 
megszervezik. A gyerekek már most érdeklődnek a Mikulás, karácsonyi programok iránt.  
 
Váradi Gábor elnök: Nála is valóban, már többen érdeklődtek. Nem szabad elfelejteni az ételosztás 
jelentőségét sem, aziránt is már most kérdezősködnek, várják.  
Az adománygyűjtő pont is jelentős logisztikai terhet jelent majd, jól meg kell szervezni, hogy 
adományozók és felajánlásaik célba érjenek. Önkormányzatuk ilyenkor olyan nagy forgalmat bonyolít, 
hogy az irodájuk már nem alkalmas helyszínül. Megjegyzi, az irodában rendszeres programok zajlanak, 
de erről majd az Egyebek napirendi pont keretén belül beszámol.  
 
Lakatos Ernő: Az adománygyűjtő pont kapcsán felmerülnek szállítási és egyéb költségek is, hiszen 
személyautót és utánfutót kell használniuk az adományok szállításához. Megemlít egy példát, amikor egy 
család jelezte, hogy bútorra lenne szükségük. Érkezett ilyen felajánlás, így azt saját költségen kiszállították 
a részükre. Ez az önkormányzattól egy olyan gesztus a városlakók felé, amit nagyon pozitívan fogadtak. 
Fontos számukra, hogy az adománygyűjtés nemcsak a játékokra, ruhákra vonatkozik, hanem akár bútorra, 
tűzhelyre. A rászoruló családoknak felvállalhatatlan költség lenne sok esetben a szállítási díj kifizetése, de 
ezt is megoldja önkormányzatuk. Mindez nagyon jó dolog, fontos, hogy idén is megvalósítsák.  
 
Váradi Gábor elnök: Javaslata a Miskolci Roma Nemzetiségi Önkormányzat számára, hogy a korábbi 
évekhez hasonlóan a Karácsonyi Gyertyaláng programsorozatát ugyanabban a tematikában (ételosztások, 
gyerekrendezvények, adománygyűjtő pont) 2018. évben is megrendezze, a felmerülő költségek 
elszámolása a 2018. évi költségvetésükből történjen. 
 

A Testület 4 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az alábbi határozatot 
hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
RO-28/2018.(IX.26.) határozata: 
 
Tárgy:  Karácsonyi Gyertyaláng – 2018. programsorozathoz  

1. Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 2018. 
évben is megrendezi a Karácsonyi Gyertyaláng programsorozatot az alábbi tartalommal: 

 adománygyűjtő pont működtetése, 
 ételosztás, 
 gyermekrendezvények. 

 
2. A Képviselő-testület a programsorozat során felmerülő költségeket a 2018. évi költségvetése 
terhére biztosítja. 
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3. A Képviselő-testület a program szervezésével kapcsolatban felhatalmazza Lakatos Ernő testületi 
tagot. 
 
Felelős:   Elnök 
Közreműködik:  Lakatos Ernő testületi tag 
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:   azonnal 
 
 
 
 
5. napirend:  Egyebek 
 
Váradi Gábor elnök: Az előzőekben már említette az irodájuk terheltségét. A következő hetekben 
irodájukban – együttműködés keretében – több képzést is indítanak. Ennek kapcsán reményeik szerint a 
következő hónapokban több száz embert tudnak kiképezni a digitális ismeretek elsajátítására. Egész 
napos programokról van szó az irodában. A szervezésben az önkormányzatuk általi közfoglalkoztatottak 
vesznek részt, illetve segítenek toborozni az embereket.  
Tájékoztatásul elmondja, hogy munkájuk a közfoglalkoztatotti területen olyannyira sikeres, hogy az elmúlt 
hónapokban több alkalmazottjukat is sikerült elhelyezni az elsődleges munkaerőpiacon. Ezért őket le 
kellett számoltatni és újakat alkalmazni. Hangsúlyozza, önkormányzatuk nagyon fontosnak érzi a 
közfoglalkoztatottak bevonásával azt, hogy próbálják őket elhelyezni az elsődleges munkaerőpiacon. 
Ennek köszönhetően az elmúlt két hónapban négy főt sikerült ilyen módon „lecserélniük”.  
Tájékoztatást kíván adni arról is, miszerint nagyon sok munkáltatóval állnak kapcsolatban, ami jelentősen 
hozzájárul ahhoz, hogy egyre több embert sikerül az inaktivitásból vagy közfoglalkoztatásból az elsődleges 
munkaerőpiacon elhelyezni. Ez óriási siker számukra és pozitív visszacsatolás munkájuk fontosságáról. A 
következő hetekben újabb munkáltatókkal tervezik felvenni a kapcsolatot annak érdekében, hogy minél 
többen tudjanak munkát találni, elhelyezkedni. Az elmúlt négy hétben körülbelül 250 embert sikerült 
megszólítani, akiknek tájékoztatást adnak a Munkaügyi Központ által indított képzések vonatkozásában. 
A visszajelzések alapján többen sikeres tesztet írtak és így bekerültek a képzési programba.  
Önkormányzatuk a közfoglalkoztatottakkal kapcsolatosan pályázat útján kaptak munkaruhára, 
eszközökre, illetve irodaszerekre támogatást. Kiemeli, hogy a vásárlás során fontos szempont, hogy a 
náluk dolgozó munkatársaik a munkaruházatukkal kapcsolatban nemcsak saját magukat, hanem a 
Miskolci Roma Nemzetiségi Önkormányzatot is képviseljék. Tehát nem mindegy az, hogy milyen 
ruhában, milyen felszereléssel jelennek meg egy-egy munkáltatónál. A ruházat kiválasztásánál mindezek 
fontos szerepet játszottak, ezt mindenképp el szerette volna mondani.  
Megkérdezi, hogy kíván-e valaki még hozzászólni.  
 
Lakatos Ernő: Az imént elhangzottak kapcsán megerősíti Elnök Úr szavait. A náluk dolgozók „szociális 
területen” végzik munkájukat. Nagyon sokat foglalkoznak emberekkel, azok gondjaival. Ezt csak azért 
emeli ki, hogy munkaruhaként ne kék overált és védőbakancsot képzeljen el senki. Emberekkel 
foglalkoznak, a lakosságot szólítják meg különböző témák kapcsán, ebből a szempontból praktikus 
öltözékekről beszélnek.  
 
Váradi Gábor elnök: Nagy valószínűséggel idén is megrendezi a Hivatal év végén a Nemzetiségek 
Napját. Mindenképp részt kívánnak venni rajta, illetve a díjazott személyére javaslatot is tesznek.  
Év elején döntést hoztak az Önkormányzattól kapott közlekedési támogatás felhasználására vonatkozóan, 
miszerint azt ezéven Gulyás Ferenc elnökhelyettes használja fel közlekedési bérlet vásárlásra. A 
módosítást azzal indokolja, hogy Elnökhelyettes Úr egyedül nem használja fel a 80 ezer forintnyi keretet, 
így annak érdekében, hogy ne kelljen ebből visszafizetni, így még egy személyt kijelölnek felhasználóul. 
Kéri, módosítsák ezt a korábbi határozatot úgy, hogy Gulyás Ferenc elnökhelyettes és Váradi Gábor elnök 
használja fel a 80 ezer forint értékű 2018. évi közlekedési támogatást. 
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A Testület 4 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az alábbi határozatot 
hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének  
RO-29/2018.(IX.26.) határozata: 
 
Tárgy: RO-11/2018.(II.22.) határozata módosítása - Közlekedési támogatás felhasználása 2018. 
 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete a RO-
11/2018.(II.22.) határozat 1. pontját az alábbiak szerint módosítja: 
 

 Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata által 2018. évben biztosított 80 ezer Ft értékű 
közlekedési támogatást Váradi Gábor elnök és Gulyás Ferenc elnök-helyettes részére 
tömegközlekedési bérlet vásárlására fordítja. 

 
2. A fenti határozat többi pontja változatlan tartalommal érvényben marad. 
 
Felelős:  Elnök 
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:  azonnal 
 
 
 
 
Váradi Gábor elnök: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólás. Megköszöni mindenki munkáját. Az 
ülést 09 óra 08 perckor bezárja. 

 
 
 

K. m. f. 
 

 Gulyás Ferenc Váradi Gábor 
 jegyzőkönyv- hitelesítő elnök 
 
 
 
 
 Sipos Melinda Dr. Hajdu-Harsányi Zoltán 
 jegyzőkönyvvezető jogi ügyintéző 
 
 
 
 
A jegyzőkönyv törvényességi véleményezésre bemutatva: 
 
 
 
 

Dr. Alakszai Zoltán 
jegyző 


